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Orban: Oricât face Guvernul, suntem limitati; va conta si ce fac oamenii, atitudinea

proactiva. Parlamentarii sa renunte la pensiile lor speciale

Premierul Ludovic Orban a declarat, duminica seara, ca dupa ce va trece primul val al epidemiei va conta

foarte mult ce fac cetatenii, în special oamenii de afaceri, iar solidaritatea "trebuie sa devina un lucru

comun" pentru a trece peste perioadele grele. 

"Este extrem de important ce vom face imediat dupa ce va trece primul val al epidemiei, cât de repede vom porni

motoarele economice. Aici am sa spun un lucru, oricât face Guvernul, suntem limitati ca si capacitate de

interventie. De exemplu, pentru noi, limita e data si de o capacitate de îndatorare, cu siguranta vom creste deficitul,

cu siguranta vom cauta sa gasim resurse financiare pentru a injecta în mod inteligent în economie. Pe de alta parte,

aici avem niste limite care sunt date de o capacitate limitata de îndatorare a statului, pentru ca, evident, vom avea

resurse mai putine cu cheltuieli mai mari. Ori, tocmai din cauza asta resursele limitate trebuie sa le folosim în mod

inteligent pentru a ajuta repornirea. Dar, oricât face Guvernul, va conta si ce fac oamenii, atitudinea proactiva a

oamenilor de afaceri, capacitatea lor de reorientare, capacitatea lor de a intui oportunitatile, fructificarea fiecarei

situatii. Şi în privinta angajatilor va fi nevoie mai mult ca sigur de o recalificare pe scara larga a foarte multor

angajati care n-o sa-si mai gaseasca locuri de munca în anumite domenii si atunci trebuie sa se recalifice înspre

domenii în care vor exista oportunitati de dezvoltare", a declarat Orban, la Digi 24.

Premierul a subliniat ca românii vor trece printr perioade grele, iar solidaritatea între oameni trebuie sa devina un

lucru comun.

"Trebuie sa începem sa ne uitam mai atent la aproapele nostru. Lacomia, grija excesiva pentru a avea câstiguri,

trebuie sa lase loc si pentru un ochi mai atent catre semenii nostri care sunt mai în nevoie, va trebui sa îi sustinem

pe cei vulnerabili, va trebui sa avem o mai mare atentie nu numai din partea statului, ci si din partea celor care

reusesc, a celor care au, trebuie sa aiba mai multa grija, solidaritatea asta între oameni, omenia, generozitatea,

trebuie sa devina un lucru comun pentru noi pentru ca vom trece prin perioade grele cu siguranta. Au revenit foarte

multi români, români care nu se stie în ce masura dupa revenirea cât de cât la normalitate vor putea sa îsi gaseasca

locuri de munca în tarile în care lucrau la momentul respectiv, si aici va trebui sa pregatim solutii pentru ei aici în

România, dar nu numai noi ca si guvern. Fiecare va trebui sa se reorienteze", a mai spus Orban.

Parlamentarii sa renunte la pensiile lor speciale, ca un prim pas de buna-credinta

Premierul Ludovic Orban a declarat, duminica seara, ca parlamentarii ar trebui sa renunte la pensiile lor speciale,

"ca un prim pas de buna-credinta".

"Le solicit celor din Parlament sa înceapa prin modificarea legii privind statutul deputatilor si senatorilor, în care

sa renunte la pensiile speciale ale parlamentarilor ca un prim pas de buna-credinta (în privinta proiectelor

legislative de reducere a pensiilor speciale n.red.), care nu pot fi modificate decât prin modificarea Legii statutului

deputatilor si senatorilor, pentru ca ele asa au fost introduse", a spus Orban, într-un interviu la postul România Tv.

Întrebat despre varianta impozitarii tuturor pensiilor speciale, Orban a replicat "sa vedem ce va iesi din Parlament".

"Aici e o întreaga batalie pe pensiile speciale, acum au venit colegii mei cu ideea de impozitare diferentiata a

pensiilor speciale. Sa vedem ce se va întâmpla. Am vazut ca e competitie de proiecte legislative referitoare la

pensiile speciale, toata lumea vrea sa desfiinteze pensiile speciale, sa vedem daca vom reusi. Cert e ca nu noi

(liberalii n.red.) am introdus pensiile speciale", a mai spus premierul Ludovic Orban.
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